
Místo konání:

Datum konání:

Účast:

přítomen
nepřítomen
nepřítomnost omluvena

Program jednání;

1. Zpráva o hospodaření
1.1 Příjmy a qýdaje ke dni 02.09.2024

Stav pokladny
Stav účtu
Pracovní seši§

Sdruženírodičů a přátelškoly přiZákladní škole Bělá pod Bezdězem, z. s.

zápis ze schůze Radv třídních důvěrníků sRpš
sborovna školy ZŠ Bělá pod Bezdězem

04,09.2024 v 17:00h

Zúčastnilo se 19 členů Rady třídních důvěrníků SRPŠ @T) a 1 člen vedení školy

Třída Jméno, Příjmení Účast
6.B Radka Fryčková
7.A Martina Hrdinová
7.B Jana urbancová
7.C Gabriela Košt'álová
8.A Stanislav Borovička
8.B zdeněk Machart
8.C Tomáš Holub
9.A simona Matoušková
9,B Jitka Netrvalová o

9,C Martina Menclová

Skola Učast

ředitel Václav Špetlík, Mgr

zástupkyně

ředitele 1-3 r
Iva Radochová, Mgr. o

zástupkyně

ředitele 4-9 r
Květuše Vernerová, Mgr. o

I72214,44Kě
31 022,00 Kč
67 486,00 Kč

Třída Jménoo Příjmení Účast
1.A Lucie zikmundová
1.B

2.A Jan Vltavský
2.B Hana Berková
3.A veronika Levová
3.B veronika kaločová
3.C Milan komárek
4.A Lukáš Voleman
4.B Daniela Jiskrová o

5.A Jaroslava Renzová
5.B Petr Bartoníček, Ing
5.C Marie velichová
6.A Jan Drašnar

Výbor SRPŠ Učast

předseda Petr Bartoníček, Ing,

pokladnfl< kateřina Bartoníčková

zapisovatelka Marie velichová

o

majetek SRPŠ celkem.
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Sdružení rodičů a přátel školy přiZákladníškole Bělá pod Bezdězefi, z, s.

1.2 Ostatní lťuzné
Nebyly žádné body k projednání

2. Informace o dění ve škole
2.1 Sdělení ředitele školy

a) Zaěátkemříjnazaěne fungovat recepce u vchodu do školy v Máchově ulici - paní
Durdisová. Bude se zde omlouvat nepřítomnost dětí, lryzvedávat děti během r,yučování
(např. při nevolnosti). Omlouvat děti bude možné telefonicky (mimo bakalařů) přes
recepci, paní Durdisová rozešle na příslušné pedagogy

b) Prostor před školou v Máchově ulici neslouží k parkovfu,tt,mábýtbezpečný pro děti.
V urči!ých prostorech budou naistalovány kamery - obrazovky budou na recepci.

c) Plánují se Vánoční a Velikonoční jarmarky - prodej qýrobků dětí i rodičtl. Il2 výdělku
bude třídy, %vydělklt do fondu pro děti ze sociálně slabšich rodin.

d) 1. třídní schůzka nazaěéíku školního roku,2. schůzka koncem listopadu (tzv. tripartita),
3. schuzka koncem května

e) Rozšíření sportovních akci - 6. ročníky cyklistika (1den), 7. ročníky lyžařs§ v}cvik
(ýden), 8. ročníky vodácký kllrz (2 dny s přespáním ve stanu), 9. ročníky turistický kurz

0 Úterky - tzv. uřední den kantoru. Všichni kantoři budou rodičům k dispozici ve škole do
15:30.

g) Vznik žákovské rady - 2 záslupci zkaždé třídy. Funkce - budou se podflet svými návrhy
na vzhledu třídy, školy, zaíízení volnočasových aktivit před, během a po vyučování
(herní prvky, knihobudky, relexační prostory). Budou navrhovat nové kroužky a jiné
aktivity.

h) Škohí klub - pro děti 2. stupně (na 1. stupni je družina). Bude se platit poplatek
150Kč/měsíc, stejně jako v družiné. Platba je zažáka,ne zaI<toužek (keramika, florbal,
pinkponk atd.) Proběhla diskuze o kroužcích, které by se měly r,yčlenit ze školního
klubu, protože se platí jak poplatek sportovnírnu klubu tak poplatek školnímu klubu -

hazená, šerm.
i) V případě zájmu vznik nových kroužků - včelařství, chov slepic
j) Ve škole se plánuje instalace automatu na školní pomůcky, pítek s filtrovanou, drobně

chlazenou vodou, automatu na svačiny, stropních větráků ve třídách
k) Od ledna bude možná jen beáotovostní platba
1) V jednání je rnožnost přípravy svačin školní jídelnou

2.2 Sběr papíru
- Bude se hlídat cena papíru a dáme v čas vědět o termínu sběru. Peníze za sběr by se vložily

do fondu pro sociálně slabší rodiny

3. Bodykprojednání
3.1 Uprava Stanov SRPS

- Stanovy byly rozeslány členům Rady třídních důvěrníků pomocí E-mailu. Odsouhlaseny,
případně pozměněny budou na další schůzi.

3.2 Výše členských příspěvků
Hlasování o výši členských příspěvků 300Kč:
19 - 0 - 0 (souhlas - nesouhlas - z&želse hlasování) : schváleno
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Sdruženírodičů a přátel školy přiZákladníškole Bělá pod Bezdězem, z. s.

- Proběhla diskuze ohledně využití peněz získaných z ělenských příspěvků. Padl návrh použití
části peněz na herní prvky, knihovnu, etické dílny namísto příspěvků na dopraw na pravidelné
školní akce.

Změna charakteru využití peněz z příspěvků je nutná probrat a odhlasovat se všemi členy
spolku (na třídních schůzkách nebo anketa na Bakalářích). Výsledky hlasovaní a další směr
wužití peněz z ěléns§ých příspěvků probereme na další schůzi Rady třídních důvěrníků SRPŠ,
která proběhne v listopadu 2a24.

V Bělé pod Bezdězem08,09.2024

4, Diskuze

Zapsala:

t'{
Marie velichová

zapisovatelka

Schválil Bartoníček

předseda SRPŠ

(tu
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